
 

MISTROVSTVÍ SVĚTA MG 12 - 17.9. 2018 SOFIE (BUL). 

(v soutěži společných skladeb startovalo 36 zemí) 

Českou republiku na MS v Sofii reprezentovaly členky RCJ Praha:  Gabriela Fiedlerová, Andrea Kozová, 

kapitánka družstva Daniela Němečková, Daniela Pešlová, Adéla Plchová a Johana Vondráková. Dále 

pak vedoucí  trenérka I. Holá a choreograf L. Vidlák. Na celoroční přípravě se pak střídavě 

v trenérském vedení  také podíleli : asistentka družstva M. Lukešová (první ½ přípravy), V. Ivanickaja 

(RUS), N. Dmitrovová(RUS), I. Ananieva(BUL) a choreografka obou skladeb I.Zenovka(RUS). 

Mezi 36 státy se Česká republika v sestavě s míčí a švihadly umístila na 25.místě (3/3) s 15.150 

body.9.90 + 5.25 ( 4.40 / 5.50 ,  -1.5/- 3.250 ) a v sestavě s obručemi  na 30.místě (3/3) s 14.00 

body.9.90 + 4.10  (4.90 / 5.00,   -1.7/ -4.200). V celkové klasifikaci skončilo naše družstvo na 

28.místě, když Slovinsko při rovnosti bodu obsadilo 27.příčku. Za námi se pak umístily AUS,TUR, J-

KOREA, AUT, GEO, NZL, SRB a IND. Ze států, které se na druhou kvalifikaci probojovaly,  jsme porazily 

pouze Řecko(27) a Egypt (26) v sestavě 3+2. Od postupového 24.místa nás dělilo - 2.70 bodů. 

České reprezentační družstvo mělo za úkol  bojovat o umístění  mezi  nejlepšími  24 družstvy, aby 

vybojovalo právo účasti na II. kvalifikaci pro OH a to  na MS 2019 v Baku. Po odcvičení  sestavy 3 + 2 

(25. místo) se nám „ pootevřela „ cesta ke splnění tohoto cíle. Hrubé chyby v sestavě s obručemi 

odsunuly naše reprezentační družstvo na  28. NEPOSTUPOVÉ místo. Tímto výkonem  se před námi  

„zavřely“  dveře  na  účast  ČR na MS 2019 a na OH 2020, kde bude Česká republika také chybět. 

Nejdříve tak českou seniorskou skladbu můžeme vidět až na ME 2020 a MS 2021. 

Komentář. 

Po loňském olympijském cyklu, kdy jsme se také nekvalifikovaly na OH, se PČSMG rozhodlo zajistit 

centrální přípravu reprezentační skladby 2017/2018 určením lokality tréninků (SCM RCSS Chodov 

Praha) a zajistilo  také větší část plného  finančního  zabezpečení celé přípravy. Byla zajištěna i účast 

na světových pohárech atd.  I přes tyto výborné podmínky pro přípravu, bylo družstvo  neustále 

provázeno různými zraněními až do konce přípravy ( také jeden z důvodů naší neúčasti na ME). Navíc 

nebyly  správně koordinovány školní povinnosti s účastí na soustředěních společné skladby a chyběla 

dostatečně plynulá komunikace:  trenér -  rodiče - reprezentační lékař - trenérky gymnastek- PČSMG. 

Pokud bude v budoucnu zahájena příprava společné skladby na jakoukoliv soutěž  ME nebo  MS 

(seniorské  i  juniorské kategorie), měli bychom se zaměřit na  realizaci následujících bodů. 

1/zahraniční trenérka na celý úvazek  -  vedení celé přípravy,  dále organizační asistentka  + baletní 

pedagog 

2/ během přípravy gymnastky bydlí  a chodí do školy na jednom místě, lékař a rehabilitace na 

stejném místě... pokud není možnost realizovat bod č.2 během celého období přípravy, tak přejít na 

tzv. blokovou přípravu, která bude umístěna v již „existujících“ střediscích typ Nymburk a jiné... 

20. září 2018 

S.Landyšová, předskyně Komise MV a Reprezentace 

 



 

 


